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	Minutes of the Council of Management Meeting
	1 ACCEPTANCE OF PREVIOUS MINUTES
	2 MATTERS ARISING
	2.1 The Chairman reported that the production of the windbreaker was on going, and members of the Council would be kept posted of the progress accordingly.
	3 CORRESPONDENCE
	3.1 The Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled informed HKLBA that their Association would change their name to Hong Kong Sports Association for the Physically Disabled (HKSAPD) with effect from 1 April, 2022
	3.2 Consequent upon the development of COVID-19 pandemic, YLLBC requested to postpone their VIATRIS Triple Lawn Bowls Invitational Tournament.  The competition would be re-scheduled for 2 May, 9 May, 4 June and 5 June, 2022 at Filipino Club for groupi...
	3.3 HKLBA received an invitation from Bowls Australia, requesting us to send Hong Kong, China Squad to participate in their 2023 Multi Nations Event.  Details of the event were as follows:
	Date:  25 – 31 March, 2023
	Venue:  Gold Coast, Australia
	Discipline:  Eight (Singles, Pairs, Triples and Fours with Men’s and Women’s Team)
	4 TREASURER’S REPORT
	4.1 Upon the demise of Mr. Mike Worth, the post of Honorary Treasurer would become vacant.  The President recommended that owing to the relatively short span of time, it would be more practical to leave the position vacate until the next Officers’ Ele...
	4.2 The summary of outstanding payments as at 25 April, 2022 was tabled to all councilors.  The President noticed some overdue payment.  He instructed those clubs whose payments were overdue for more than 120 days should settle their account as soon a...
	5 NATIONAL LEAGUE
	5.1 Triples League 2021
	5.2 Premier League 2022
	5.2.1 The final fixture in version 4 was issued and the Premier League commenced on 23 April 2022 as per scheduled.  SBI had withdrawn one men’s and one women’s B sides, but the fixture would not be revised.  The opponents who play against SBI – B sid...
	5.3 Payment arrangement in LCSD venues
	5.3.1 Owing to the enforcement of LCSD booking policy, HKLBA would settle the public greens payment at VP, TKO, SLY and YCK for the respective clubs and issue the debit notes to them accordingly.
	5.3.2 All clubs were reminded to observe the Condition of Use of LCSD facilities and be present during the use of the assigned sessions in public green.  Violation of the above rule twice would lead to cancellation of the continued booking or immediat...
	5.4 Amendment of Bye-laws
	5.4.1 As most of the clubs did not support the "Preferred day for postponed games", the league panel recommended to remove this restriction in future rescheduling offers.
	6 NATIONAL COMPETITION
	As VP (National Championship) was out of town, VP (Technical) reported on her behalf the followings:
	6.1 Knock-out Singles 2021, Champion of Champions Championship 2021 and Aitkenhead Fours 2022
	6.1.1 The Knock-out Singles 2021, Champion of Champions Championship 2021 and Aitkenhead Fours 2022 were cancelled due to stringent social distancing measures and closures of all sports venues till 20 April.
	6.2 Indoor Pairs Competition 2021
	6.2.1 Outstanding games would be played at their soonest opportunities, whereas Semi-final & Final were rescheduled for 3 June, 2022.
	6.3 Mixed Pairs Competition 2022 and Novice Singles Competition 2022
	6.3.1 It would be resumed on Tuesday 3 May, 2022 and on Thursday 5 May, 2022 accordingly.
	6.4 Indoor Singles Championship 2022
	6.4.1 It would be resumed on Thursday 21 April, 2022.
	6.5 National Championship Finals Day – Summer
	6.5.1 It would be rescheduled for 7 August, 2022.  Invitation to host the Finals Day would be sent to all private Clubs shortly.
	6.6 National Singles and National Pairs 2022
	6.6.1 To ensure that the National Singles could be completed in good time before any overseas events, the Panel decided to start the National Singles before the National Pairs.
	6.7 The Golden Bowl Lawn Bowls Competition 2022
	6.7.1 It would be rescheduled for November 2022 so as to release more time for the first half of the season.
	6.8 Weekday Fours Competition 2022
	6.8.1 Fixture would be issued shortly.
	6.9 Drawing of Fixture
	6.9.1 The National Championships Panel agreed to apply the random drawing method across all mid-week competitions in knock-out format.  The full fixture would be randomly drawn (including semi-finals) before the start of each competition.
	6.10 "Bowler of the Year" Award - System Review
	6.10.1 With the decoupling of Hong Kong China, Squad selection from the Bowler of the Year (BOTY) system, the National Championships Panel conducted a review and recommended the inclusion of Knock-out Singles and 2-4-2 Pairs competition to the BOTY sy...
	7 DEVELOPMENT
	VP (International) reported on behalf of VP (Development) on the followings:
	7.2.1 The Youth Development Team was allowed to resume training after 10 May 2022, and the first training day would be on 11 May 2022.
	8 TECHNICAL
	8.1 VP (Technical) reported that programmes under LCSD subvention would be resumed from June.  The Umpire Training Course would commence in June and application forms would send to clubs for their members to enroll.
	8.2 Update for the Bowling Greens
	8.2.1 The carpet surface in Victoria Park (VP) was bulged due to prolong period of closure.  Repair would be necessary if the condition remained unchanged.  Repair for rink 9 would commence from November, 2022.  New cabinets for home green clubs were ...
	8.2.2 The renovation of the Tai Po Waterfront Park would be completed in June.  The home green clubs would reschedule their league games after June.
	8.2.3 The completion of the Tai Po Sports Centre (Tung Cheong Street) would be deferred till end of this year due to the COVID-19 pandemic.
	8.2.4 CLP was required to reschedule their league games to other venues, as the CLP bowling green was a critical infrastructure of the company under the epidemic.
	8.2.5 The indoor green of the Hong Kong Buddhist Association was expected to be completed in 2023.  Their Association had acquired grants from the Main Fund of Sir David Trench Fund.
	8.2.6 As advised by the YLLBC convenor, Mr. Eddie Tang, the plan for building an indoor bowling green in Tin Shui Wan had been approved by the District Board.
	8.2.7 The schedule for the bowling green in Kai Tak Sports Park remained unchanged.  It was expected to be completed in 2024.
	8.2.8 VP (Technical) would like to seek approval from councilors in respect of the amendment of bye-laws (Version 18).  Mr. William Wong of GLBC expressed that it was difficult for councillors to identify the changes in this new edition.  After furthe...
	9 INTERNATIONAL
	9.1 Regular training of the National Squad would resume after 11 May, 2022.
	9.2 Current term of the National Squad members would be terminated by end of 2022.  After checking the attendance rate of the Squad members, two warning letters had been issued and one Squad member was directed to quit the team due to poor attendance ...
	9.3 Mr. Arthur Lam (National Squad member) and Ms. Gloria Ha (Youth Development Team member) participated in the 2022 World Bowls Indoor Championships.  VP (Technical) would share the link on Facebook for bowlers to follow with the event.
	9.4 The contract for providing physical fitness training service to the National Squad was approved by the Council.  The current service provider, Angus Aesthetics Company, had successfully acquired the contract and would continue to provide the servi...
	10 DISCIPLINARY PANEL
	10.1 The investigation on the misconduct of Mr. Jacky Wong and LBTC was completed on 28 March, 2022 and the report with recommended disciplinary actions had been issued to all councilors for comment on 2 April, 2022.  Nil comment was received on or be...
	10.2 As regards the litigation filed by Ms. Vivian YIP of CCC against HKLBA and the President, we were advised that the plaintiff requested to amend her accusation statement.  As per advised by our Counsel, we rejected the plaintiff’s request.  Beside...
	11 HONG KONG INTERNATIONAL BOWLS CLASSIC & CLASSIC CARNIVAL 2022
	11.1 The Hong Kong International Bowls Classic & Classic Carnival 2022 would most likely be cancelled this year.
	13 DATE OF NEXT MEETING
	13.1 The next meeting of Council of Management would be held at 7:00 p.m. on Monday 6 June, 2022 at KCC (To be confirmed).
	13.2 Forthcoming Meetings in 2022-2023
	1 通過上次會議記錄
	2021年 12 月 13 日管理委員會會議的會議記錄已經發送予所有委員審閱並正式獲確認核准。
	3 來信
	3.1 總會收到香港傷殘人士體育協會通知，已於2022年4月1日正式由香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會更改名稱為香港傷殘人士體育協會。
	3.2 因應2019新冠肺炎病毒病疫情關係，元朗體育會提出將暉致盃三人隊際草地滾球邀請賽2022分別延期至2022年5月2及5月4日假菲律賓會舉辦分組賽事、6月4日及6月5日假圓洲角體育館或大埔海濱公園或鴨脷洲體育館舉辦決賽及十六強賽事。
	3.3 總會收到澳洲草地滾球總會邀請中國香港代表隊參與2023年舉辦的Multi Nation賽事，詳情如下：
	日期：2023年3月25日至31日
	地點：澳洲黃金海岸
	項目：八個（男子及女子單人、雙人、三人及四人賽事）
	4 司庫報告
	4.1 由於王銳富先生的離世，義務司庫的職位將懸空。會長提議有關職位懸空至下一次於十月舉辦的執行委員會選舉，而理由在於距離下一次選舉剩餘不多的時間。同時，所有關於財務的事項將由會長本人及副會長（技術）跟進。由於未有收到任何反對意見，管理委員會成員通過上述建議。
	4.2 逾期繳費的紀錄已於2022年4月25日呈上給各管理委員會成員，會長留意到有些逾期費用未付，現敦促逾期超過一百二十天的屬會應立即付款處理。
	5 聯賽報告
	6 本地賽事報告
	由於副會長（本地賽）不在香港，將由副會長（技術）代表報告以下事項：
	6.1 2021單人淘汰賽、2021冠中之冠錦標賽及Aitkenhead Fours
	6.1.1 2021單人淘汰賽、2021冠中之冠錦標賽及Aitkenhead Fours因應嚴謹的社交距離措施及體育場地關閉至4月20日而取消。
	8 技術項目
	8.1 副會長（技術）報告康文署資助活動將於六月恢復舉辦。裁判訓練班將於六月開始舉辦及報名表將傳送予各屬會鼓勵其會員報名。
	8.2 草地滾球場情況更新
	8.2.1 維多利亞公園的人造草地表面突起，估計是由於場地關閉太久所置。如情況沒有改善，將進行維修。其中九號線的維修將一併列入於2022年11月開展的工程進行。為主場屬會準備的新儲物櫃已安裝在儲物室，屬會必須移走所有摺枱。
	8.2.2 大埔海濱公園草地滾球場將於六月完工。主場屬會將更改聯賽賽事至六月後作賽。
	8.2.3 大埔體育館（東昌街）將因應2019新冠肺炎病毒病疫情而延後至今年內完工。
	8.2.4 中電電力有限公司將更改聯賽至其他場地，中電電力草地滾球場是公司的基建設施，將因應疫情關係而安排是否開放。
	8.2.5 香港佛教聯合會的室內草地滾球場預計於2023年完工。機構獲得戴麟趾爵士康樂基金（主要基金）資助。
	8.2.6 元朗體育會屬會代表鄧福順先生更新關於天水圍室內草地滾球場的興建計劃已獲得區議會批准。
	8.2.7 啟德體育園草地滾球場的興建計劃未有更新，將照原定計劃於2024年完工。
	8.2.8 副會長（技術）就附例第十八版修改尋求管理委員會批准。綠圓草地滾球會屬會代表王秋明先生提出對於新版本的修改辨識有難度。經進一步討論後，副會長（技術）收回提議及儘量顯示新版本的更改細節，以便可以對比舊的版本。此議題將於下一次會議批核。
	9 國際賽事
	9.1 香港代表隊將於2022年5月11日後恢復訓練。
	9.2 現時的香港代表隊任期將於2022年完成。經檢查代表隊成員的出席率後，發出了兩封警告信及有一名代表隊成員因低於需要符合的出席率，而被要求退隊。新一遴代表隊成員於一月已進行招募，任期由2022年至2023年，該兩年的任期是因應2023年9月舉行的世界草地滾球錦標賽而訂定。根據現役代表隊的表現及意願，個別成員將邀請繼續留任成為代表隊成員。
	9.3 林煒明先生（九龍木球會）及夏日婷女士（香港青少年發展隊）參與2022世界室內錦標賽。副會長（技術）將於面書分享賽事連結給球員跟進賽事。
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